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                                 P r o t o k ó ł  Nr  I/2010 

                           sesji Rady Miejskiej Inowrocławia 

                               odbytej w dniu  1 grudnia 2010 r. 

                             w Urzędzie Miasta Inowrocławia 
         ……………………………………………………………………. 

 

Ad. 1 

 

Listy obecności Radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Sesji przewodniczyli:                  Filomena Deskiewicz                   
                                                    Tomasz Marcinkowski  

 

Sekretarz obrad:                          Zdzisław Błaszak 

 
(Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, pierwszą sesję nowo wybranej rady, do czasu 

wyboru przewodniczącego rady, prowadzi najstarszy wiekiem radny). 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad  

Otwieram I sesję Rady Miejskiej Inowrocławia, wybranej na kadencję  

2010-2014. 

Dziękuję za powierzenie mi tak zaszczytnej funkcji. Pragnę zapewnić, że dołożę 

starań, aby obrady I sesji przebiegały sprawnie i zgodnie z prawem. 

 

Przewodnicząca obrad powitała serdecznie wszystkich uczestników I sesji Rady 

Miejskiej Inowrocławia. 

 

Ad. 2 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, przed przystąpieniem do 

wykonywania mandatu – radni składają ślubowanie. 

Wysoka Rado! 

Obecnie przystępujemy do ceremonii ślubowania przez nowo wybranych 

radnych. Proszę najmłodszego wiekiem radnego, pana Macieja Szotę,  

o odczytywanie z listy kolejno z imienia i nazwiska radnych Rady Miejskiej,  

a następnie każdego wyczytanego radnego proszę o potwierdzenie woli złożenia 

ślubowania słowem „ślubuję”. 
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Informuję, że po słowie „ślubuję”, każdy z radnych może dodatkowo 

wypowiedzieć formułę „Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Proszę wszystkich o powstanie. 

 

Odczytam rotę ślubowania. 

 

„WIERNY KONSTYTUCJI I PRAWU RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ, 

ŚLUBUJĘ UROCZYŚCIE OBOWIĄZKI RADNEGO SPRAWOWAĆ 

GODNIE, RZETELNIE I UCZCIWIE, MAJĄC NA WZGLĘDZIE DOBRO 

MOJEJ GMINY I JEJ MIESZKAŃCÓW”. 

 

Najmłodszy wiekiem radny Pan Maciej Szota odczytał  z listy obecności 

nazwiska poszczególnych radnych /zał. nr 1/, którzy powtarzali słowo: 

„ślubuję”. 

 

13 radnych złożyło ślubowanie z dodaniem formuły „Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 

Dziękuję bardzo. Gratuluję i stwierdzam, że radni, którzy złożyli ślubowanie, 

objęli mandat radnego Rady Miejskiej Inowrocławia. 

 

Ad. 3 

 

         Stwierdzam na podstawie listy obecności, że w sesji na 23 radnych 

uczestniczy 21 radnych, a zatem Rada jest władna do podejmowania 

prawomocnych decyzji i uchwał. 

 

Ad. 4 

 

Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad  

Czy ktoś z radnych chciałby wnieść propozycje zmian do porządku obrad? 

 

Pan Andrzej Kieraj – radny RM 

Mam uwagi, co do porządku obrad i wnoszę o wykreślenie z porządku obrad 

punktu 10 oraz punktu 11. Punkt 10 przewiduje złożenie ślubowania przez 

Prezydenta Miasta Inowrocławia. Otóż kompetencje w demokratycznym 

państwie prawnym muszą zawsze wynikać z wyraźnego przepisu rangi 

ustawowej i nie mogą być domniemywane. Pan Tomasz Marcinkowski, jako 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprzedniej kadencji, nie posiada uprawnień do 

zwołania sesji w trybie art. 29a, ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym, na  
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której Prezydent winien złożyć wobec rady ślubowanie, by skutecznie objąć 

urząd. Ustawa o samorządzie gminnym przyznała panu wyłącznie uprawnienie 

do zwołania pierwszej sesji. Tylko i aż tyle. Nic więcej. Nie może pan 

uzurpować sobie i zawłaszczać uprawnień Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

którego dopiero wybierze Rada w głosowaniu tajnym i to on będzie mógł 

zwołać sesję w celu złożenia przez prezydenta ślubowania. Jeszcze pan 

przewodniczącym nie jest. Jakim więc prawem i na jakiej podstawie prawnej 

zwołał pan sesję, w porządku obrad której przewidział pan punkt dotyczący 

złożenia przez pana prezydenta ślubowania? Nie miał pan prawa ustalić  

w porządku obrad takiego punktu, jak złożenie przez prezydenta ślubowania. 

Ślubowanie prezydenta może się odbyć wyłącznie na sesji zwołanej przez 

przewodniczącego rady. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 

Prosiłabym, aby w tej sprawie wypowiedział się radca prawny… 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – radny RM 

Istotnie. Podzielam uwagę zwróconą przez pana radnego Andrzeja Kieraja. 

Chcę jednak zwrócić uwagę, że sesja zwoływana była przeze mnie na podstawie 

informacji, które przekazała Państwowa Komisja Wyborcza w poniedziałek, 

stąd też taki porządek obrad, który państwo dostali, a nie inny. Natomiast 

wczoraj ukazała się dopiero interpretacja i wyjaśnienia Państwowej Komisji 

Wyborczej, dotycząca sytuacji, w której prezydenci, burmistrzowie lub 

wójtowie miast i gmin zostają wybrani w I turze głosowania w dniu 21 listopada  

i zapewne osoba, która obejmie za kilkadziesiąt minut funkcję 

przewodniczącego, czy przewodniczącej Rady, taki wniosek również by złożyła, 

jak wniosek pana Andrzeja Kieraja. Tyle mam wyjaśnień i proszę  oczywiście  

o to, ażeby za wnioskiem pana Andrzeja Kieraja wszyscy zagłosowali za. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 

Przegłosujmy wniosek pana radnego Andrzeja Kieraja, który wnosi  

o wykreślenie z porządku obrad punktów 10 i 11. 

 

Kto jest za przyjęciem wniosku? 

 

              za głosowało        -         21                      

              przeciw i wstrzym. się – nie było 

 

Stwierdzam, że wniosek został przyjęty przez Radę jednogłośnie. 

Dotychczasowe punkty 11 i 12 zmienią numery na 10 i 11. 

 

Czy są inne propozycje do porządku obrad? 

Nie widzę chętnych do zabrania głosu. 



 4 

Przystępujemy więc do głosowania. 

 

Kto z państwa radnych jest za przyjęciem porządku obrad uwzględniając  

przegłosowany wniosek? 

 

              za głosowało        -         21                      

              przeciw i wstrzym. się – nie było 

 

 

Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego. 

2. Złożenie ślubowania przez radnych. 

3. Stwierdzenie kworum. 

4. Propozycje zmian do porządku obrad. 

5. Wybór sekretarza obrad. 
 

6. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia: 

1) powołanie komisji skrutacyjnej: 

    a) zgłaszanie kandydatów na członków komisji, 

    b) wybór komisji, 

    c) ukonstytuowanie się komisji skrutacyjnej, wybór Przewodniczącego  

        komisji spośród jej członków; 

2) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Inowrocławia; 

3) przystąpienie do wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Inowrocławia: 

a) objaśnienie   przez  Przewodniczącego  komisji   skrutacyjnej      

zasad    głosowania, 

     b)  przeprowadzenie głosowania przez komisję skrutacyjną, 

 

c)  odczytanie przez Przewodniczącego komisji skrutacyjnej protokołu  

 z przebiegu głosowania wraz z wynikami głosowania, 

d) stwierdzenie przez przewodniczącego obrad wyboru 

Przewodniczącego Rady oraz odczytanie uchwały Rady Miejskiej 

Inowrocławia w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Inowrocławia, 

e) objęcie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej dalszego 

prowadzenia  obrad. 
 

7. Wybór trzech Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej: 

1) powołanie komisji skrutacyjnej: 
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    a) zgłaszanie kandydatów na członków komisji, 

    b) wybór komisji, 

    c) ukonstytuowanie się komisji skrutacyjnej, wybór Przewodniczącego  

        komisji spośród jej członków; 

2) zgłaszanie kandydatów na funkcje Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej Inowrocławia; 

3) przystąpienie do wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

Inowrocławia: 

a) objaśnienie   przez  Przewodniczącego  komisji   skrutacyjnej      

zasad    głosowania, 

     b) przeprowadzenie głosowania przez komisję skrutacyjną, 

c) odczytanie przez Przewodniczącego komisji skrutacyjnej protokołu 

    z przebiegu głosowania wraz z wynikami głosowania, 

d) stwierdzenie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia 

wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej oraz odczytanie 

uchwały Rady Miejskiej Inowrocławia w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Inowrocławia.  
 

8. Uchwała w sprawie ustalenia składów liczbowych stałych komisji Rady 

Miejskiej Inowrocławia: 

1) przedstawienie projektu uchwały przez Przewodniczącego Rady 

      Miejskiej Inowrocławia; 

2)   zapytania; 

3)   dyskusja; 

4)   głosowanie. 
 

9.  Uchwała w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego: 

 1) przedstawienie projektu uchwały przez Przewodniczącego Rady 

Miejskiej Inowrocławia; 

 2)   zapytania; 

 3)   dyskusja; 

 4)   głosowanie. 
 

 

10. Sprawy bieżące. 
 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 5 
 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 

Na Sekretarza obrad proponuję radnego pana Zdzisława Błaszaka, pierwszego 

na liście radnych, według porządku alfabetycznego.   

 

Czy pan radny Zdzisław Błaszak wyraża zgodę. 
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Pan Zdzisław Błaszak – radny RM 

Wyrażam zgodę. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 

Kto jest za powierzeniem panu radnemu Zdzisławowi Błaszakowi funkcji 

sekretarza obrad? 

 

              za głosowało        -         20                      

              przeciw                -           0 

              wstrzym. się        -           1 

 

Proszę zatem pana radnego Zdzisława Błaszaka, sekretarza obrad dzisiejszej 

sesji o zajęcie miejsca i pomoc przy prowadzeniu obrad. 

 

 

Ad. 6 
 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 

Zgodnie z art. 19 ust. 1. ustawy o samorządzie gminnym „Rada gminy wybiera 

ze swego grona przewodniczącego i 1-3 wiceprzewodniczących bezwzględną 

większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składy rady, 

w głosowaniu tajnym”. 

Zgodnie z § 48 ust. 3 Statutu Miasta Inowrocławia głosowania przy wyborze 

Przewodniczącego oraz Wiceprzewodniczących Rady przeprowadza wybrana  

z grona radnych w głosowaniu jawnym, zwykłą większością głosów,  

5-osobowa komisja skrutacyjna, która wyłania spośród swoich członków 

przewodniczącego komisji skrutacyjnej. 

Członkiem komisji nie może być radny kandydujący na funkcję, na którą 

komisja przeprowadza głosowanie tj. na Przewodniczącego Rady Miejskiej i na 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

Jeżeli Rada wyrazi taką wolę, komisja ta mogłaby przeprowadzić także wybory 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

 

Przystępujemy do wyboru komisji skrutacyjnej. 

 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na członków komisji skrutacyjnej. 
 

Pani Magdalena Waloch – radna RM 

Proponuję pana radnego Henryka Procka. 

 

Pan Andrzej Kieraj – radny RM 

Proponuję pana radnego Ryszarda Rosińskiego. 
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Pan Zbigniew Zygora – radny RM 

Proponuję pana radnego Rafała Lewandowskiego. 

 

Pan Jacek Olech – radny RM 

Proponuję pana radnego Jerzego Stachowiaka. 

 

Pan Maciej Szota – radny RM 

Proponuję pana radnego Gustawa Nowickiego. 

 

Pan Ryszard Rosiński radny RM 

Zgłaszam wniosek o zamknięcie listy kandydatów do komisji skrutacyjnej. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 

Kto jest za zamknięciem listy kandydatów do komisji skrutacyjnej? 

 

za - 21 (jednogłośnie) 

 

Zgłoszono do komisji skrutacyjnej 5 osób.  

Zapytuję kolejno, czy zgłoszeni kandydaci, wyrażają zgodę na pracę w komisji? 

 

Pan radny Henryk Procek            -    wyrażam zgodę 

Pan radny Ryszard Rosiński        -    wyrażam zgodę 

Pan radny Rafał Lewandowski    -    wyrażam zgodę 

Pan radny Jerzy Stachowiak        -    wyrażam zgodę 

Pan radny Gustaw Nowicki         -    wyrażam zgodę. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 

Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę do pracy w komisji skrutacyjnej.  

Przystępujemy do głosowania za zgłoszonym składem osobowym komisji. 

 

Kto z państwa radnych jest za zaproponowanym składem komisji skrutacyjnej? 

 

za - 21 (jednogłośnie) 

 

Stwierdzam, że Rada Miejska powołała komisję skrutacyjną do 

przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Proszę komisję o wybranie ze swego grona Przewodniczącego. 

Ogłaszam krótką przerwę na wybór Przewodniczącego komisji skrutacyjnej. 

 

Po przerwie 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 
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Informuję, że komisja skrutacyjna wybrała ze swego grona Przewodniczącego. 

Został nim pan radny Ryszard Rosiński. 

 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej 

oraz ewentualnie o ich przedstawienie. 

Przypominam, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie, 

dlatego każdorazowo będę zwracała się z zapytaniem do zgłoszonego 

kandydata, czy wyraża zgodę. 

 

Pan Henryk Procek – radny RM 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Tomasza Marcinkowskiego na funkcję 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodniczący obrad 

Czy pan radny Tomasz Marcinkowski wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – radny RM 

Wyrażam zgodę. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodniczący obrad 

Czy są inne kandydatury? 

Nie widzę dalszych zgłoszeń. 

 

Pan Andrzej Kieraj – radny RM 

Nie zgłoszę kandydatury następnej, chciałbym tylko powiedzieć, że  

w zdumienie wprowadziła mnie i chyba  nie tylko mnie, przedstawiona 

Wysokiej Radzie kandydatura pana Tomasza Marcinkowskiego na funkcję 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, bowiem osoba pełniąca taką 

funkcję winna być moderatorem i bezstronnym organizatorem pracy Rady 

Miejskiej. Tych cech niestety kandydat nie gwarantuje. Dotychczasowa praca na 

tej funkcji pokazała, że panu Marcinkowskiemu nawet nie przeszło przez myśl, 

by chociaż udawać tę bezstronność, zaś niedopuszczanie opozycji do głosu, 

bądź  udawanie, iż nie widzi zgłaszających się do dyskusji radnych lewicy,  

to stałe, zakodowane wręcz, u byłego Przewodniczącego poprzedniej kadencji 

działanie. Trzeba do tego dodać przerywanie wypowiedzi radnym opozycji, 

wchodzenie z nimi w polemikę, czy też bezczelny sposób zwracania się do nich 

w stylu: per starszy człowieku, bądź wysyłanie ich na Uniwersytet III Wieku.  

To są fakty, do których można sięgnąć czytając protokóły z sesji. To tylko 

niektóre przykłady „obiektywizmu” i traktowania radnych niemiłej opcji panu 

Przewodniczącemu. Czy osoba, która w jakimś stopniu wykorzystuje swoją 

funkcję, o czym można przeczytać z Gazecie Pomorskiej z dnia 26 listopada br., 

w artykule pt.: „Szef rady kręci lody”, jest dobrym kandydatem do tak ważnej  
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w mieście funkcji, jaką jest funkcja Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Inowrocławia?  

Czy osoba, z której komputerów dokonywano w internecie wpisów szkalujących 

radnych opozycji, a nawet niezbyt pochlebnych ocen radnych koalicji zastępców 

prezydenta, a nawet inowrocławskich posłów do Sejmu RP, za to 

gloryfikujących właściciela komputerów, czyli pana Marcinkowskiego, jest 

godna pełnić tę funkcję? Czy osoba, która informuje Wojewodę niezgodnie  

z rzeczywistymi faktami jest wiarygodna i może sprawować taką funkcję? 

Ocenę pozostawiam państwu radnym. Klub Radnych SLD nie udzieli poparcia 

przedstawionej kandydaturze i sądzę, że nie zagłosuje na pana Tomasza 

Marcinkowskiego. Uważamy, że Przewodniczący Rady Miejskie jest to funkcja, 

która winna łączyć, a nie dzielić radnych. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 

Myślę, że każdy mówiąc „ślubuję”, zdaje sobie z tego w pełni sprawę. 

 

Pan Janusz Radzikowski – radny RM 

Cieszę się z tego, że  opinie na temat radnych, to nie przedstawia opozycja,  

a wyrażają ją mieszkańcy i to mieszkańcy panu Marcinkowskiemu to poparcie 

dali. W związku z tym, pan Tomasz Marcinkowski zasługuje na to stanowisko. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – radny RM 

Chciałbym podziękować panu radnemu Kierajowi za bardzo szczegółową  

i wnikliwą opinię na mój temat. Myślę, że to co powiedział przed chwilą pan 

radny Janusz Radzikowski, skróci moją wypowiedź. Natomiast chciałbym się 

odnieść do dwóch elementów, które pan tak skwapliwie raczył przypomnieć. 

Trudno mi jest się usprawiedliwiać z powodu prowadzonej legalnie i zgodnej  

z obowiązującymi przepisami prawa działalności gospodarczej, działalności 

prowadzonej od 15 lat. Nikt z państwa zdaje się, którzy zasiadają na tej sali,  

w tamtym czasie też nie był radnym. Chcę państwa zapewnić, że nigdy z mojej 

strony nie nastąpiło i nie nastąpi naruszenie prawa. Nie zamierzam polemizować 

na tej sali z wieloma nieprawdziwymi tezami redaktora Knapika,  

np. o zaniechaniu ze mną współpracy ze Szkołą Podstawową nr 10, o przejęciu 

Żłobka Miejskiego „Bajka”, czy też o sprzedaży, prowadzeniu handlu, jakiś 

perfum w kwotach powyżej 150 zł… Te tezy mają z założenia określony cel  

i znane mi są osoby z imienia i nazwiska, które za tym artykułem stoją.  

Wysoka Rado. Chciałbym odpowiedzieć może pytaniem na pytanie, na pytanie, 

na które właściwie nie oczekuję odpowiedzi w sprawie poruszonej, tzw. afery 

nickowej.  Jest ona nazywana „aferą nickową” tylko przez kolegów z opozycji  

i to tylko przez niektórych kolegów opozycji i przez tylko niektóre media.  

To nie jest żadna afera. A to pytanie, na które nie oczekuję odpowiedzi jest 

takie, czy jeżeli mój znajomy, na moim podwórku pozostawił rower, który 

zostaje skradziony, to czy ja jestem złodziejem? Dziękuję państwu. 
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Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 

Czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos? 

 

Pan Stanisław Skoczylas – radny RM 

Pan radny Radzikowski powiedział, że pan Tomasz Marcinkowski dostał bardzo 

dużo głosów. Mnie się wydaje, że to pan radny Andrzej Kieraj zdobył najwięcej  

i jego pan foruje… 

 

Pan Janusz Radzikowski – radny RM 

Myślę, że pan radny nie zrozumiał tego, co powiedziałem. Powiedziałem  

w odniesieniu do pana Marcinkowskiego, że mieszkańcy tego miasta wyrazili 

poparcie oddając na niego głosy, a w związku z tym dali mu mandat zaufania  

w postaci tego, że dziś jest radnym. Nie była to moja ocena w stosunku do pana 

radnego… Natomiast panu radnemu Kierajowi gratuluję dobrego wyniku. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 

Nie widzę dalszych zgłoszeń kandydatów.  

Proponuję, abyśmy przegłosowali zamknięcie listy kandydatów na funkcję 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Kto jest za zamknięciem listy kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady 

Miejskiej? 

              za głosowało        -         18                     

              przeciw                -           0 

              wstrzym. się        -           2 

 

Stwierdzam, że lista kandydatów została zamknięta. 

 

Proszę Przewodniczącego komisji skrutacyjnej o objaśnienie zasad głosowania 

zgodnie ze Statutem Miasta Inowrocławia. 

 

Pan Ryszard Rosiński – radny RM, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

Przewodniczący odczytał rozdział 6 Statutu Miasta Inowrocławia: Zasady i tryb 

wyboru  Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

Odczytane zasady stanowią  załącznik nr 4 do protokółu. 

 

Ponadto poinformował, że komisja skrutacyjna wybrała ze swego grona 

sekretarza, którym został pan radny Gustaw Nowicki. Pan Nowicki został  

wyznaczony przez komisję do przeprowadzenia głosowania. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodniczący obrad 

Proszę członków komisji o przystąpienie do pracy, tj. przygotowanie kart do 

głosowania oraz urny. 
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Ogłaszam 10 minut przerwy. 

 

Po przerwie. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad  

Przewodnicząca obrad poprosiła komisję skrutacyjną o przeprowadzenie 

głosowania. 

Poprosiła, aby  członek komisji skrutacyjnej podszedł do wszystkich radnych  

i rozdał  karty do głosowania. 

Następnie zwróciła się z prośbą do sekretarza komisji, pana Gustawa 

Nowickiego o wyczytywanie z listy obecności z imienia i nazwiska obecnych na 

sesji radnych, a wyczytywanych radnych o podchodzenie i wrzucanie do urny 

kart do głosowania.  

Ponadto poinformowała, że na sali obrad stoi  kabina,  która jest przygotowana 

dla zachowania tajności głosowania przy zaznaczaniu kandydata, na którego 

chcemy oddać głos. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – radny RM 

W trybie art. 25a, proszę o wyłączenie mnie z głosowania i chciałbym zwrócić 

moją kartę do głosowania panu Przewodniczącemu komisji skrutacyjnej. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad  

Nie wiem, czy takie postępowanie jest zgodne z prawem? 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – radny RM 

Jest zgodne z prawem. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad  

Dla mnie jest to niezrozumiałe. Wyraził pan zgodę na kandydowanie, a w tej 

chwili oddaje pan swoja kartę... 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – radny RM 

Wyraziłem zgodę na kandydowanie, wyłączam się tylko z głosowania nad swoją 

kandydaturą. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad  

Rozumiem. 

 

Pan Gustaw Nowicki – sekretarz komisji  skrutacyjnej 

Odczytał z listy obecności nazwiska radnych, którzy w kolejności głosowali. 

 

Odbyło się głosowanie tajne. 
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Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 

Po wrzuceniu karty do urny przez ostatniego radnego – Przewodnicząca obrad 

ogłosiła  15 minutową przerwę w celu obliczenia głosów przez komisję 

skrutacyjną.  

Po przerwie. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 

Proszę Przewodniczącego komisji skrutacyjnej o odczytanie protokółu  

z przebiegu głosowania wraz z wynikami. 

 

Pan Ryszard Rosiński  – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

Przewodniczący komisji poinformował, że radny Tomasz Marcinkowski, 

zgodnie z art. 25a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, 

wyłączył się z głosowania na funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

Pan radny oddał Przewodniczącemu komisji skrutacyjnej swoją kartę do 

głosowania, co niniejszym potwierdzam.  

 

Odczytany protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartami do głosowania  

(w kopercie) stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 

 

Stwierdził, że na Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia wybrany 

został pan Tomasz Marcinkowski. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – Przewodnicząca obrad 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Inowrocławia państwo otrzymali (załącznik nr 6 do protokółu). 

 

Proszę w § 1 uchwały wpisać nazwisko pana Tomasza Marcinkowskiego. 

Czy są uwagi do treści uchwały? 

Uwag nie zgłoszono. 

Odczytam więc uchwałę Rady Miejskiej Inowrocławia w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 

 

Podjęcie uchwały: 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr I/1/2010 w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokółu. 

 

Gratuluję serdecznie wyboru panu Tomaszowi Marcinkowskiemu na funkcję 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia.  

„Myślę, że pan Przewodniczący będzie bardziej sprawiedliwy w czasie tych  

4 lat, będzie wysłuchiwał wszystkich radnych, nie tylko tych z prawej strony, 



 13 

ale również tych z lewej. Myślę, że to wszystko się spełni i będzie wszystko 

okay”. 

 

Przewodnicząca obrad przekazała nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady 

Miejskiej  insygnia władzy (łańcuch) i wręczyła bukiet kwiatów. 

 

Ponadto podziękowała za prowadzenie dotychczasowych punktów obrad sesji  

i życzyła wszystkim jak najlepszej pracy w tej Radzie. 

 

Przekazuję  dalsze prowadzenie obrad sesji wybranemu 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej Inowrocławia, panu Tomaszowi 

Marcinkowskiemu. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Zanim przystąpimy do realizacji kolejnych punktów dzisiejszych obrad, 

chciałbym uczynić dwie rzeczy. Chciałbym wszystkim pogratulować wyboru na 

radnego Rady Miejskiej Inowrocławia oraz podziękować tym wszystkim 

radnym, którzy w akcie głosowania wyrazili poparcie dla mojej kandydatury. 

Natomiast wszystkich radnych chciałbym zapewnić, że dołożę wszelkich starań, 

aby w sposób sprawny i zgodny z ustawami oraz naszym Statutem Miasta 

organizować pracę Wysokiej Rady oraz prowadzić jej obrady. 

Chciałbym również poinformować, w nawiązaniu do początku dzisiejszej 

sesji, wniosku złożonego przez pana radnego Andrzeja Kieraja, że na podstawie  

art. 29a ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym, w celu umożliwienia złożenia 

ślubowania przez Prezydenta, kolejną sesję Rady Miejskiej Inowrocławia 

planuję zwołać po odbyciu I sesji, bezpośrednio po jej odbyciu. Prawo 

dopuszcza taką sytuację w takim zdarzeniu. 

Myślę, że takie rozwiązanie powinno również usatysfakcjonować państwa 

radnych, gdyż nie powoduje to naszego kolejnego spotkania, bardzo krótkiego, 

ażeby tej uroczystości stało się zadość. 

 

Ad. 7 
 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Przystępujemy do kolejnego punktu dzisiejszej sesji. Jest to wybór trzech 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

W celu  przeprowadzenia wyborów koniecznym jest powołanie komisji 

skrutacyjnej. 

Proponuję, aby wybory na Wiceprzewodniczących Rady, przeprowadziła 

wcześniej wybrana komisja skrutacyjna. 

Jeżeli nikt z państwa nie zgłosi sprzeciwu przyjmę, że wybory przeprowadzi  

wybrana już komisja. 
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Pan Andrzej Kieraj – radny RM 

Proszę, aby wypowiedziała się w tej kwestii pani radca prawny, czy jest to 

zgodne z przepisami prawa. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Ja tylko pytam o skład komisji, bo głosowanie i tak musimy przeprowadzić nad 

tym składem. 

 

Pani Teresa Górka – radca prawny 

Rada może postanowić, że wybory na wiceprzewodniczącego przeprowadzi ta 

sama komisja skrutacyjna w tym samym składzie, która przeprowadzała wybory 

przewodniczącego. Nie ma przeszkód. O składzie komisji decyduje Rada. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Czy musimy dokonać ponownego przegłosowania tego składu? 

 

Pani Teresa Górka – radca prawny 

Tak. Złożony był wniosek, aby ta sama komisja, w tym samym składzie…  

W związku z tym pod głosowanie ten wniosek trzeba poddać, żeby komisja  

w składzie tym, który przeprowadzał głosowanie na przewodniczącego również 

przeprowadziła wybory wiceprzewodniczących… 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Wobec tego zwracam się do członków komisji, którzy pełnili funkcję członków 

komisji skrutacyjnej przy wyborze przewodniczącego Rady i pytam, czy 

wyrażają zgodę na dalszą pracę w komisji skrutacyjnej przy wyborze 

wiceprzewodniczących  Rady? 

 

Pan radny Henryk Procek            -    wyrażam zgodę 

Pan radny Ryszard Rosiński        -    wyrażam zgodę 

Pan radny Rafał Lewandowski    -    wyrażam zgodę 

Pan radny Jerzy Stachowiak        -    wyrażam zgodę 

Pan radny Gustaw Nowicki         -    wyrażam zgodę. 

 

Przystępujemy do głosowania za zgłoszonym składem osobowym komisji. 

 

Kto z państwa radnych jest za zaproponowanym składem komisji 

skrutacyjnej? 

 

za - 20 (jednogłośnie) 
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Stwierdzam, że wybory na wiceprzewodniczących Rady przeprowadzi komisja 

skrutacyjna, która będzie pracować w takim samym składzie, jak przy wyborze 

przewodniczącego Rady. 

 

Proszę Komisję Skrutacyjną o ukonstytuowanie się /będzie za chwilę przerwa, 

będzie można tej czynności dokonać/. 

 

Przystępujemy do zgłaszania  kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej Inowrocławia. 

Proszę Państwa o zgłaszanie kandydatów na 3  Wiceprzewodniczących. 

 

Pani Halina Peta – radna RM 

Zgłaszam  pana radnego Zbigniewa Zygorę. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Czy pan radny Zbigniew Zygora wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

Pan Zbigniew Zygora – radny RM 

Wyrażam zgodę. 

 

Pan Henryk Procek – radny RM 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Waldemara Wąśniewskiego. 
 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Czy pan radny Waldemar Wąśniewski wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

Pan Waldemar Wąśniewski – radny RM 

Wyrażam zgodę. 

 

Pan Janusz Radzikowski – radny RM 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Macieja Szotę. 
 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Czy pan radny Maciej Szota wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

Pan Maciej Szota – radny RM 

Wyrażam zgodę. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Czy są inni kandydaci? 

Nie widzę. 

 

Proponuję zamknąć listę kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

Inowrocławia. 
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Kto jest za zamknięciem listy kandydatów na Wiceprzewodniczących? 

 

              za głosowało        -         18                      

              przeciw                -           0 

              wstrzym. się        -           3 

 

Stwierdzam zamknięcie listy kandydatów. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Przystępujemy do wyboru Wiceprzewodniczących Rady… 

 

Pan Zbigniew Zygora – radny RM 

W oparciu o art. 25a ustawy o samorządzie gminnym, proszę o wyłączenie 

mojej kandydatury z głosowania nad moja osobą. 

 

Pan Waldemar Wąśniewski – radny RM 

W oparciu o art. 25a ustawy o samorządzie gminnym, proszę o wyłączenie 

mojej kandydatury z głosowania nad moja osobą. 

 

Pan Maciej Szota – radny RM 

W oparciu o art. 25a ustawy o samorządzie gminnym, proszę o wyłączenie 

mojej kandydatury z głosowania nad moja osobą. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Proszę o zapisanie w protokóle, że zgłoszeni  kandydaci zgłosili wniosek  

o wyłączenie ich z głosowania nad swoimi kandydaturami. 

 

Przystępujemy do przeprowadzenia głosowania przez komisję  skrutacyjną. 

 

Proszę komisję skrutacyjną o ukonstytuowanie się, przygotowanie kart do 

głosowania oraz urny. 

Ogłaszam 5 minutową przerwę potrzebną do wykonania ww. czynności przez 

Komisję.  

Po przerwie. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Proszę Pana Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o wyjaśnienie zasad 

głosowania, a następnie o  przeprowadzenie wyborów zgodnie z  procedurami.  

 

Pan  Ryszard Rosiński  – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

Przewodniczący odczytał § 48, § 49 i  § 50 obowiązującego  Statutu Miasta 

Inowrocławia, które określają zasady i tryb wyboru  Przewodniczącego  

i Wiceprzewodniczącego Rady. 
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Przewodniczący Komisji dodał, że zgodnie z decyzjami zaprezentowanymi 

przez radnych: pana Macieja Szotę, pana Waldemara Wąśniewskiego i pana 

Zbigniewa Zygorę,  otrzymają oni karty, które będą pozbawione ich nazwisk na 

karcie, zgodnie z tymi regułami 

Przystępujemy do rozdawania kart do głosowania. 

Przewodniczący pokazał radnym, że urna jest pusta. 

 

Odbyło się głosowanie tajne. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

W związku z koniecznością obliczenia wyników wyborów, ogłaszam kolejną  

5 minutową przerwę. 

 

Po przerwie. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Wznawiamy obrady. Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej  

o odczytanie protokółu z przebiegu głosowania. 

 

Pan Ryszard Rosiński – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

Odczytany protokół Komisji Skrutacyjnej z kartami do głosowania (w kopercie), 

stanowi załącznik nr 8 do protokółu. 

Ponadto poinformował, że radni: pan Macieja Szota, pan Waldemar Wąśniewski 

i pan Zbigniew Zygora, zgodnie z art. 25a ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym, wyłączyli się z głosowania na funkcję 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej, każdy w odniesieniu do swojej 

kandydatury. Każdy z ww. kandydatów otrzymał kartę do głosowania bez 

swojego nazwiska.  

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

Inowrocławia, państwo otrzymali. 

Pozwolę sobie ją odczytać (projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do 

protokółu). 

Na podstawie odczytanego protokółu stwierdzam, że pan  Maciej Szota, pan 

Waldemar Wąśniewski i pan Zbigniew Zygora, zostali wybrani na funkcję 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

 

Podjęcie uchwały: 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr I/2/2006 w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Inowrocławia. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokółu. 
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Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Gratuluję wyboru. Nowo wybranych Wiceprzewodniczących Rady, proszę  

o zajęcie miejsca przy prezydialnym stole. 

 

Ad. 8 

 

  Projekt uchwały radni otrzymali. 

Stanowi on  załącznik nr 11 do protokółu. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia składów 

liczbowych stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Czy są pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

Nie widzę chętnych. 

Zamykam punkt zapytania. 

 

Otwieram  dyskusję. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Proszę o podanie propozycji składów liczbowych komisji stałych Rady.  

Ze względu na doświadczenia z ostatnich 4 lat przy podejmowaniu tej decyzji 

przez Radę, wydaje się zasadnym i o to wnioskuję, aby ustalić 5 osobowe składy 

Komisji Rewizyjnej oraz  Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych, tak jak i w przypadku Komisji 

Uzdrowiskowej, natomiast w pozostałych komisjach proponuję rozważyć 

możliwość ustalenia składów 4 osobowych. 

 

Pani Filomena Deskiewicz – radna RM 

Uważam, że 5 osobowy skład komisji, to nie jest za dużo. W przypadku  

4 osobowego składu może się zdarzyć, że dwie osoby nie przyjdą i nie będzie 

można odbyć danej komisji. Sądzę, że nawet gdyby w komisjach było  

6 członków, to wcale nie byłoby za dużo. 

 

Pan Grzegorz Kaczmarek – radny RM 

Proponuję, aby komisje doraźne  Rady były 4 osobowe. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Komisje doraźne będziemy powoływać na następnej sesji. Dzisiaj ustalamy 

tylko skład liczbowy komisji stałych. 
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Pan Ryszard Rosiński – radny RM 

Mając również doświadczenie w pracy w komisjach proponuję, ażeby Komisja 

Rewizyjna miała skład 7 osobowy. Uzasadniam to tym, że ta Komisja jest 

bardzo obciążona pracą. Tak było w każdej kadencji. Żeby skutecznie 

wypełniała swoją bardzo ważną funkcję, proponuję 7 osobowy skład tej 

Komisji. Taki sam skład 7 osobowy proponuję, ażeby miała Komisja Ładu 

Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych. 

Komisja ta również zajmuje się bardzo wieloma kwestiami i zagadnieniami  

w najszerszym obszarze własnościowym miasta Inowrocławia.  Jeśli chodzi  

o pozostałe komisje, to proponuję składy minimum 5 osobowe. W ostatnim 

okresie zdarzały się takie sytuacje, że komisja miała problemy z podjęciem 

decyzji, bowiem brakowało kworum. 

 

Pan Jacek Olech – radny RM 

Bazując na własnym ogromnym doświadczeniu pracy w samorządzie naszego 

miasta sądzę,  że obniżenie składów liczebnych jakiejkolwiek komisji, oprócz 

komisji doraźnych, ale komisji stałych poniżej 5 osób, będzie ogromną szkodą 

dla właściwej pracy organicznej w tym samorządzie. Powiem więcej, jeżeli 

większość na tej sali w dniu dzisiejszym ustali składy liczbowe komisji poniżej 

5, jak zaproponował pan Przewodniczący, będzie to wyraźnym probierzem  

i sygnałem do rzeczywistych intencji większości w tej kadencji, w tej Radzie, 

wobec prawdziwej pracy szczególnie wobec opozycji. 

 

Pan Grzegorz Kaczmarek – radny RM 

Proponuję, aby składy osobowe komisji stałych były 4 osobowe. Każdy radny 

ma możliwość uczestniczenia w każdej komisji, może też składać wnioski,  

nie może tylko głosować. Każdy radny może uczestniczyć we wszystkich 

komisjach. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Jeśli ktoś chce zabrać głos, to proszę zawsze trzymać się tej formuły, o którą 

zawsze prosiłem przez 4 lata, żeby zasygnalizować chęć zabrania głosu.  

Ta sugestia w formie wniosku, która padła z moich ust na początku dyskusji 

wynika nie wcale z chęci pozbawiania kogokolwiek możliwości pracy w wielu 

komisjach. Państwo, którzy są radnymi po raz kolejny, doskonale wiedzą, że 

zwiększenie składów osobowych do np. 7…  Nie twierdzę, że są to komisje 

mniej ważne i mają za mało pracy, ale wszystkie komisje Rady są powoływane 

po to, żeby zajmować się istotnymi problemami miasta, natomiast zwiększanie 

ich, jak to wnosi pan radny Rosiński do 7 osób, a pozostałych do minimum 5… 

Jest tu moja obawa, że pozostawi to nas w sytuacji takiej, gdzie część radnych, 

kiedy przyjdzie już wybierać składy osobowe z imienia i nazwiska do tych 

komisji, podziękują za pracę w tych komisjach i zostanie tak, że pozostali będą 

musieli pracować w czterech, a przy podniesieniu do 7 osób, to w pięciu 
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komisjach.  Nie wiem, czy wszyscy radni chcą obciążać się pracą w czterech, 

czy pięciu komisjach, a takie są właśnie doświadczenia z poprzedniej kadencji. 

Osoby, które były radnymi w V kadencji doskonale o tym wiedzą, że niektórzy 

radni przez pół kadencji w ogóle nie chcieli brać udziału w pracach żadnych 

komisji stałych. I to nie byli radni koalicji. Podsuwanie takich wniosków,  

a potem nie zgłaszanie kandydatów, to jest moja obawa, a nie uniemożliwienie 

uczestnictwa w tych komisjach komukolwiek.  

 

Pan Andrzej Kieraj – radny RM 

Jestem zdziwiony wypowiedzią pana Przewodniczącego, bo przecież 

przypomnę panu, jak to było w zeszłej kadencji, że radni lewicy, którzy chcieli 

wziąć udział w pracach dwóch komisji zostali wyautowani. Ma pan wybiórczą 

pamięć panie Przewodniczący? Już pan zaczyna? Demokracja, oczywiście, tak, 

zgadza się… Po co ta wybiórcza pamięć? Znów pan zaczyna swoją działalność 

od tego, że próbuje pan odwrócić kota do góry ogonem. Można jeszcze 

prowadzić podatek od kotów… Niebawem będziemy budżet rozpatrywali  

i można też takie coś przyjąć, ale póki co, to uważam tak jak powiedział pan 

radny Jacek Olech, że jest to też chęć ponownego wyautowania radnych 

opozycji. Pan radny Świątkowski, bo to o niego chodziło, przecież zgłosił akces 

do komisji i  co było?! Już pan zapomniał? Kiedy wszedł do komisji?  Bądźmy 

troszeczkę skromniejsi i mówmy prawdę. 

 

Pan Tomasz  Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Ad vocem. Chciałbym  pana zapewnić, że nie mam wybiórczej pamięci i to nie 

ja na tej sali odwracam zawsze kota ogonem, jak to pan ujął. Chcę panu 

przypomnieć, że tu nikt nie został wyautowany… Trudno, żeby opozycja 

dyktowała, które chce mieć komisje. Natomiast to wy żeście zdecydowali, nie 

mówię tutaj o wszystkich radnych, tylko to ci radni opozycji poprzedniej 

kadencji zdecydowali z własnego wyboru, że nie chcą być członkami 

zaproponowanych komisji, a nie kto inny, jak pan – zrezygnował z pracy  

w proponowanej Komisji Rewizyjnej, najważniejszej komisji w tej Radzie.  

To z pana wyboru i do tego nikt pana nie nakłaniał, a pan Świątkowski został 

członkiem jednej komisji tylko dlatego, że moje wielomiesięczne zabiegi 

doprowadziły do tego, że się w końcu zgodził.  

 

Pan Jerzy Stachowiak – radny RM 

Jesteśmy tutaj, jako radni wybrani przez społeczeństwo Żeby na ich rzecz 

pracować. Nie zgadzam się z tym, jak mówi pan Przewodniczący, że będziemy 

mieli obłożenie obowiązków pracując w dwóch, czy trzech komisjach. 

Zostaliśmy wybrani przez mieszkańców i mamy dla nich pracować. Dlatego też 

popieram wniosek o powołanie 5 osobowych komisji. 
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Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Jeżeli nie ma więcej wniosków, przystąpimy do przegłosowania złożonych 

wniosków. Zgłoszono 3 wnioski. 

 

Wniosek pierwszy – aby w Komisji Rewizyjnej i Komisji Ładu Przestrzennego, 

Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych pozostawić składy  

5 osobowe ze względu na ilość rozpatrywanych spraw i ich ważkość, natomiast 

pozostałe komisje pozostawić w składzie 4 osobowym. 

/wniosek zgłoszony przez pana Tomasza Marcinkowskiego/ 

 

Wniosek drugi – aby pozostawić komisje w składach co najmniej 5 osobowych. 

/wniosek zgłoszony przez pana Jacka Olecha/ 

 

Wniosek trzeci, najdalej idący – żeby pozostawić 5 osobowe składy komisji, 

oprócz Komisji Rewizyjnej i Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych, które miałyby liczyć 7 osób. 

/wniosek zgłoszony przez pana Ryszarda Rosińskiego/ 

 

W związku z tym, że wniosek trzeci jest to wniosek najdalej idący, 

zostanie przegłosowany, jako pierwszy. 

 

 Kto jest za wnioskiem, aby pozostawić 5 osobowe składy komisji, oprócz 

Komisji Rewizyjnej i Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych, które miałyby liczyć 7 osób? 

 

              za głosowało        -            8                      

              przeciw                -          13 

              wstrzym. się        -            0 

 

Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 

 

 

 Kto jest za wnioskiem, aby pozostawić komisje w składach co najmniej  

5 osobowych? 

 

              za głosowało        -            8                      

              przeciw                -          13 

              wstrzym. się        -            0 

 

Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 

 

 Kto jest za wnioskiem, aby w Komisji Rewizyjnej i Komisji Ładu 

Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych 
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pozostawić składy 5 osobowe, natomiast pozostałe komisje pozostawić  

w składzie 4 osobowym? 

 

              za głosowało        -           13                      

              przeciw                -             8 

              wstrzym. się        -             0 

 

 

Wniosek uzyskał akceptację Rady. 

Dziękuję za przyjęcie mojej argumentacji. 

Innych propozycji nie widzę. 

 

Przystępujemy do głosowania uchwały. 

 

 Kto jest za podjęciem uchwały w takim kształcie, aby w Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami  

i Spraw Mieszkaniowych pozostawić składy 5 osobowe, natomiast pozostałe 

komisje pozostawić w składzie 4 osobowym? 

 

              za głosowało        -           13                      

              przeciw                -             8 

              wstrzym. się        -             0 

 

 

Podjęcie uchwały: 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr I/3/2010 w sprawie ustalenia składów 

liczbowych stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokółu. 

 

Ad. 9 

 

 Projekt uchwały radni otrzymali. 

 Stanowi on załącznik nr 13 do protokółu. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia 

mandatu radnego wraz z uzasadnieniem. 

 

Czy ktoś z państwa ma do tego projektu uchwały pytania? 

Nie widzę chętnych do zabrania głosu. 

 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał. 
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Przystępujemy do głosowania. 

 

Podjęcie uchwały: 

Rada Miejska jednogłośnie (21 – za) podjęła uchwałę nr I/4/2010 w sprawie 

wygaśnięcia mandatu radnego. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokółu.                                                                               
 

Ad. 10 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Punkt kolejny, to sprawy bieżące.  

Zgodnie z wnioskiem złożonym na początku sesji Rady, punkt 10 i punkt 11 

został wykreślony, a zatem w punkcie 10 omówię sprawy bieżące. 

 

W materiałach przekazanych na sesję, zgodnie z prośbą,  otrzymaliście państwo 

ustawę z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz Statut Miasta 

Inowrocławia. Jeżeli ktoś życzyłby sobie, tak jak to deklarowałem niektórym 

radnym, otrzymać ten materiał w wersji elektronicznej, to prosiłbym  

o przesłanie e-maila do mnie. E-mail do uzyskania jest w Biurze Rady 

Miejskiej. 

 

Otrzymaliście także państwo druki oświadczeń o swoim stanie majątkowym, 

które zgodnie z ustawą należy złożyć Przewodniczącemu Rady Miejskiej  

w terminie trzydziestu dni od dnia ślubowania, czyli dzisiejszego. Bardzo 

proszę, aby państwo dotrzymali tego terminu. 

Proszę o zwrócenie uwagi na zaznaczenie w tych oświadczeniach stanu 

prawnego istnienia ustawowej wspólności majątkowej, bądź tzw. intercyzy, 

czyli rozdzielności. Jest to ważne, ażeby nie zwracano nam później tych 

oświadczeń z uwagami. 

Proszę też o zapoznanie się z zapisami oświadczeń majątkowych, które 

wynikają już z ustawy o samorządzie gminnym. Dotyczą one także oświadczeń 

majątkowych współmałżonka. 

 

Biuro Rady Miejskiej przekaże za chwilę państwu projekt budżetu Miasta 

Inowrocławia na 2011 r. wraz z uchwałą w sprawie procedury jego uchwalenia.  

 

Każdy z państwa otrzyma kluczyki do skrzynki na korespondencję. Skrzynki te 

służą m.in. do wkładania materiałów na sesję oraz innej korespondencji 

bieżącej. 
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Zgodnie z zapowiedzią, którą przekazałem na początku mojego wystąpienia, za 

chwilę odbędziemy kolejną sesję Rady Miejskiej Inowrocławia. Stosowny 

materiał do państwa dotarł.   

 

Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nie widzę. 

 

Ad. 11 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

 

         W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam I sesję Rady 

Miejskiej Inowrocławia. 

 

Sesja trwała od godz. 10
30

 do godz. 12
40

. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

Tomasz Marcinkowski 

 

Sekretarz obrad 

 

Zdzisław Błaszak 

 

 

 

Protokółowała 

 

Dorota Trojanowska 

 

 
Do protokółu dołącza się również nagranie sesji RMI na płycie CD. 

 


